
 

 

Interpellation angående särskilt boende för äldre 
med pågående missbruk 

 

 
 

 
I Sverige finns ett tjugotal särskilda boenden för äldre personer med ett aktivt 
missbruk.  
 
Forskningsrapporten ”Specialiserade boenden för äldre med långvarig 
missbruksproblematik” har funnit att kommunerna hanterar frågan om omsorg 
för äldre med missbruksproblem olika och att fler äldreboenden för målgruppen 
behövs. 
 
Där konstateras också att befintliga boenden skiljer sig åt, vissa boenden erbjuder 
omfattande socialt och medicinskt omhändertagande med personal på plats 
dygnet runt, andra är så kallade stödboenden där hyresgästen klarar sig själv med 
viss tillsyn. 
 
I Stockholms kommun finns sedan 20 år boendet ”Gamlebo”. Bakgrunden var att 
man ville hitta en boendeform för äldre som pendlade mellan hemlöshet och 
akutboende. Där bor de som inte klarar av att bo i egen lägenhet, i ett vanligt 
stödboende eller vanliga äldreboenden.  
 
Mina frågor till ansvarigt kommunalråd är 
 
- hur hanteras äldre med pågående missbruk här i Gävle? 
- hur många äldre med pågående missbruk finns i kommunen? 
- finns det ett behov av ett boende som liknar Gamlebo? 
- finns det ett behov av boende som mer är av karaktären ”stödboende”? 
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